
 

 

 

  
 
 

 
Verslag vergadering  
Algemeen Bestuur Recreatieschap Westfriesland  
Datum  : 10 juli 2019 om 16.00 uur 
Locatie  : Gemeentehuis van de gemeente Stede Broec  
 
Aanwezig bestuur:   
C. van de Pol (Koggenland, vicevoorzitter). 
S. Broersma (Hoorn). 
A. Kalthoff (Opmeer). 
H. Nederpelt (Medemblik). 
Bart Nootebos (Stede Broec). 
 
Afwezig bestuur: 
A. Huisman (bestuurssecretaris Recreatieschap). 
N. Slagter (Stede Broec, voorzitter). 
E. Heutink-Wenderich (Enkhuizen). 
M. Pijl (Drechterland). 
 
Aanwezig ambtelijke ondersteuning: 
P. Copier (hoofd Groen- en Recreatiebeheer) 
K. Schoenaker (directeur/beleidsmedewerker)   
J.E. Reitsma (adviseur Strategie en Innovatie SED/notulen). 
 
Aanwezig publieke tribune: 
De heer L. van Weegen (IVN) 
 
   
 Agendapunt  Doel  bijlage verslag 
1 Welkom    
2 Benoemen vicevoorzitter benoeming 2 Besluit: 

Mevrouw Van de Pol is door het AB per direct benoemd als vice-
voorzitter van het bestuur van het Recreatieschap. 
 

3  Vaststellen agenda vaststellen  Conform vastgesteld. 
 

4 Verslag AB 10 april 2019 vaststellen 4 Besluit: 
Het verslag wordt conform het concept vastgesteld. 
 

5 Mededelingen en ingekomen 
stukken: 

1. Brief Natuurnetwerk 
Nederland – geborgde 
zetel HHNK 

2. Brief besturen 
Recreatieschappen 
(waarbij de provincie 
Noord-Holland zitting 
neemt/nam in het 
bestuur) 

Ter 
informatie 
voor de 
leden van 
het AB-
RSW 

5A 
 
 
5B 

Brief natuurnetwerk: De natuursector heeft een 

vertegenwoordiging (geborgde zetel) in het HHNK in de persoon 
van de heer Hoekstra. Het DB/directie nodigt de heer Hoekstra uit 
voor een onderhoud om de banden aan te halen mocht er in de 
toekomst wat spelen.  

2.Brief coalitieonderhandelaars: Werkzaamheden van 

ondertekenende recreatieschappen worden uitgevoerd door 
“Recreatie Noord-Holland NV”, een uitvoeringsorganisatie voor al 
deze recreatieschappen, en maken veelal deel uit van de 
Metropool Regio Amsterdam (MRA). Zij brengen het belang van 
de recreatieschappen onder de aandacht van de onderhandelaars 
voor het coalitieakkoord van de provincie.  



 

 

 

3. Terugblik/reacties 
RecreActief 
(mondeling) 

3.RecreActief 2019: gehouden op 28 juni: Het AB kijkt terug 

op een positieve ochtend. Aanwezige raadsleden waren 
enthousiast. De voordracht van de boswachter en schaapherder 
droegen bij aan de goede invulling van de ochtend. Het was een 
geslaagd evenement met voldoende gelegenheid om te 
netwerken.  
 

6 Stand van zaken en update 
Natuur- en Recreatieplan 
(NRP) 

Vaststellen 6A 
6B 
6C 

Werkschuur: Er is een nieuwe werkschuur voor het 

Recreatieschap noodzakelijk. De huidige werkschuur staat op het 
terrein van de HVC. HVC heeft het Recreatieschap verzocht de 
huurovereenkomst van de grond waar de schuur op staat 
vroegtijdig per 1 januari 2021 te beëindigen. De einddatum van de 
overeenkomst is 1 januari 2024. De gesprekken over de 
beëindiging zijn nog gaande maar vooruitlopend op een besluit 
wordt hierop al geanticipeerd.  
De heer Nederpelt: stelt voor om de kosten voor een nieuwe 
werkschuur niet op te nemen in het Natuur- en Recreatieplan. Het 
betreft bedrijfsvoering.  
De heer Schoenaker: Stelt voor om de lasten voor de toekomstige 
werkschuur op te nemen in de exploitatie en stelt tevens voor om 
het fiets- en wandelpad Hoorn-Amsterdam op te nemen in het 
Natuur- en Recreatieplan.  
De heer Nootebos: Ten aanzien van de toekomstige locatie voor 
een nieuwe werkschuur kan wellicht aansluiting gezocht worden 
bij het project “overdracht wegen”.  

 
Besluit: 

1. De toekomstige lasten voor de werkschuur worden niet 
in het Natuur- en Recreatieplan opgenomen, maar 
komen ten laste van de exploitatie. 

2. De bijdrage van het Recreatieschap aan het fiets- en 
wandelpad Amsterdam-Hoorn wordt ondergebracht in 
het Natuur- en Recreatieplan. 

3. De opties voor een nieuwe werkschuur voor het 
Recreatieschap worden in kaart gebracht. De opties 
komen terug op de agenda wanneer er duidelijkheid is. 

  
7 Jaarstukken 2018 Vaststellen 7A 

7B 
7C 

Alle zienswijzen op de jaarrekening 2018 van het Recreatieschap 
zijn positief. Hoorn stelt voor om het meerdere van 2,5% van het 
positief resultaat terug te storten naar de deelnemers.  
Voorzitter mevrouw Van de Pol: Bevestigt dat het voorstel van de 
gemeente Hoorn conform de vastgelegde afspraken is. Het 
resultaat betreft echter minimale bedragen ten opzichte van de 
bijdragen van de deelnemers.   

Besluit: 
1. Het AB besluit de jaarstukken van 2018 vast te stellen.  
2. Het AB besluit het voorstel van de gemeente Hoorn om 

het meerdere van 2,5% van het positieve resultaat over 
de jaarrekening 2018 terug te storten aan de 
deelnemers niet over te nemen. Het is een 
minderheidsstandpunt. 

3. Het AB complimenteert de opstellers van de stukken. 
Het is kwalitatief van een goed niveau. 

8 Begroting 2020 Vaststellen 8A 
8B 
8C 

Alle gemeenten zijn akkoord met de begroting voor 2020.  
De heer Kalthoff:  In de toekomst heeft de gemeente Opmeer de 
behoefte om doelen, werkzaamheden en kosten van iedere GR 
nader onder de loep te nemen. 
Het AB concludeert dat er in het recente verleden meerdere jaren 
“de 0-lijn” gehanteerd is voor het schap. Er lijken binnen de 
doelen van het schap mede daarom weinig bezuinigings-
mogelijkheden.  



 

 

 

Besluit: 
De begroting 2020 van het Recreatieschap wordt conform voorstel 
vastgesteld. 
 
 

9 Rondvraag en sluiting   Biodiversiteit 
Publieke tribune, De heer Van Weegen (IVN): Vraagt aandacht 
voor biodiversiteit binnen het Recreatieschap, bijvoorbeeld bij de 
ontwikkeling van de werkschuur. 
De heer Nootebos: geeft aan dat ook in het beheer van de 
gemeenten rekening wordt gehouden met biodiversiteit, er 
worden bijvoorbeeld natuurstroken ingezaaid. 
Ambtelijke ondersteuning, de heer Copier: In planningen, opzet 
van projecten wordt waar mogelijk rekening gehouden met 
biodiversiteit, zeker bij nieuwe projecten.  
De heer Nederpelt: Goeie plannen op het gebied van biodiversiteit 
vinden vast draagvlak. Als er kansen zijn verwachten we dat het 
Recreatieschap met voorstellen komt.  
 
Sluiting 
Niets meer aan de orde komend, sluit de voorzitter de vergadering 
om 17:00 uur.  

 
Namens de secretaris, 
Astrid Huisman 
 
 
J.E. Reitsma notulist. 
 
 


